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Plaats: CC Jan van Besouw 

 

1. Opening door de voorzitter  
 
De voorzitter heet de aanwezige leden welkom. 
Een bijeenkomst heeft 2 delen, een ALV en 
aansluitend het optreden van Marco Geboers. 
 
Ingekomen stukken/vragen: 
 
Martin vd Akker: Graag aandacht voor 
vacature participatieraad. 
Voorzitter zegt dat reeds eerder in het Goirlese 
Belang hiervoor aandacht is gevraagd en doet 
dat nu opnieuw. 
Maurice vd Stee: Vraagt, of er ook een  
jaarverslag is gemaakt . De voorzitter 
antwoordt, dat  onze Statuten inderdaad 
bepalen, dat er elk jaar een jaarverslag moet 
worden opgeteld. Hoe er dat uit moet zien, is 
niet verder bepaald. Omdat “besturen ook 
kiezen is”  is er geen apart jaarverslag 
gemaakt. Maar de voorzitter zegde toe dat zijn 
jaaroverzicht als zodanig moet worden gezien 
en dus ook als onderdeel van het verslag zal 
worden gepubliceerd. De vergadering kon zich 
vinden in deze vorm van een jaarverslag. Het 
zal integraal worden toegevoegd aan de notulen 
van deze vergadering. Het staat op pagina 3 en 
4. 

Martin vd Akker: Is de vermelding van de 
namen van nieuwe leden in het Goirles Belang 
wel conform de AVG c.q. wel gewenst? 
Voorzitter antwoordt dit onderwerp in de 
volgende bestuursvergadering te bespreken. 
2. Verslag vergadering van 6 juli 2023. 
Er zijn geen op- of aanmerkingen. 

 

 

3. Benoeming Thea Swalen tot bestuurslid 
 

 

Er zijn geen tegen-
kandidaten en Thea 
wordt unaniem en 
onder applaus 
gekozen. Zij gaat de 
portefeuille 
Ontwikkeling voor haar 
rekening nemen. 
Hieronder vallen o.a. 
de Kenniskring, de 
Kunstkring en 
Identiteit en zingeving. 

De voorzitter deelt ook mee, dat bestuurslid 
Astrid van Grondelle om persoonlijke redenen 
haar functie tijdelijk heeft neergelegd. De 
secretaris zal haar vooralsnog waarnemen 

4. Verslag kascommissie 
Antoon van den Dungen en Thea Swalen 
hebben de kascontrole uitgevoerd. Antoon leest 
het verslag voor. Er zijn geen 
onregelmatigheden vastgesteld en hij verzoekt 
de vergadering de penningmeester te 
déchargeren voor het gevoerde beleid. De 
vergadering gaat hiermee akkoord. 
Besloten wordt het batig saldo toe te voegen 
aan de Algemene reserve. 

5. Vaststelling jaarrekening 2023 en 
toelichting op de uitgangspunten 
Simon de Goede vraagt of het hoge bedrag 
wat in kas zit niet beter belegd kan worden. 
Penningmeester antwoordt dat voor kort de 
rente erg laag was. Hij gaat nu een passende 
spaarrekening zoeken. 
Chris Brock: Vraagt om het sociaal fonds weer 
op te nemen op de balans. De statuten 
vermelden de verplichting. 
Penningmeester antwoordt dat de reden van 
verwijdering ligt in het feit dat hiervan al jaren 
geen gebruik meer is gemaakt. 
Besloten wordt om het opnieuw weer op te 
nemen en daarover te gaan communiceren. Het 
bestuur agendeert dit voor de volgende 
bestuursvergadering. 
Maurice vd Stee: Zijn we rijker geworden? 
Penningmeester: Ja, ruim €9000. Maar we 
hebben meer verplichtingen en de subsidies 
spelen hierin een rol. 

Simon de Goede: Meer leden maar toch 
minder inkomsten. 
Penningmeester legt uit dat de afdracht naar 
KBO-Brabant verhoogd is en in 2025 zelfs €15 
bedraagt. 

 

 

 



Chris Brock: Vraag over subsidies van de 
gemeente en de Kring. 
Penningmeester: Waarderingssubsidie van 
€4200 is voor de leden en de €1 per lid van de 
Kring Goirle, bestaande uit Senioren Goirle en 
SB Riel, is bestemd voor Belangenbehartiging. 
Hans vd Tillaart: Spreekt zijn waardering uit 
voor het vele en mooie werk dat het bestuur 
verricht heeft. Hij vraagt om de volgende keer 
met meer actuele cijfers over het ledental te 
komen.. Het bestuur neemt deze opmerking 
mee. 

6. Vaststelling begroting 2024 
De begroting wordt door de aanwezige leden 
vastgesteld. 

7. Kosten zaalhuur  
Penningmeester legt uit dat onze financiële 
situatie dermate gezond is dat het eerdere 
voorstel om meer kosten aan de deelnemers 
door te rekenen niet urgent is. 
Met voorstel om daarmee te wachten tot dit wel 
noodzakelijk is wordt unaniem ingestemd. 

8. Evenwicht tussen kosten en aantal 
deelnemers  
Voorzitter legt uit dat het noodzakelijk is om de 
verhouding tussen de kosten van activiteiten en 
het aantal deelnemers goed in beeld te 
brengen. Het bestuur gaat dit komend jaar 
doen en ook bekijken of er nieuwe activiteiten 
gewenst zijn. 
Op de vraag of activiteiten verplaatst kunnen 
worden naar de Marmot is zijn antwoord dat dit 
niet het uitgangspunt is. Senioren Goirle wil 
geen activiteiten weghalen bij de wijkcentra 
maar in de Marmot vooral nieuwe activiteiten 
ontwikkelen. 

9. Voorstel contributieverhoging 
De voorzitter motiveert de noodzaak om de 
contributie te verhogen. 
De vergadering gaat akkoord met het voorstel 
tot contributieverhoging per 1-1-2025 naar 
€25. 
Een gastlid betaalt €10. 

10. Voorstel tot twee ALV’s per jaar. 
De voorzitter legt uit , dat het bestuur de 
begroting voor een volgend jaar wil vaststellen 
in een ALV in het najaar.  
Dan is er voldoende materiaal verzameld over 
het lopende  jaar om mede op basis daarvan 
een begroting op te stellen.  
De jaarrekening stellen we dan vast in een ALV 
medio maart, waardoor er voldoende tijd is om 
alle betalingen over het voorgaande jaar te 
kunnen verwerken. 
De vergadering gaat akkoord met dit voorstel 

 

 

 

11. Rondvraag 
Theo Tak: meldt dat nagelaten is om een 
nieuwe kascommissie te benoemen. Thea 
Swalen is bestuurslid en valt af. Wim van 
Olphen was reservelid. 
Uiteindelijk gaan we akkoord met het voorstel 
dat de kascommissie bestaat ui de leden: 
Wim van Olphen en Antoon van den Dungen. 
Reservelid is Theo Tak. 
Theo Tak: vraagt of er niet eerder inzicht in de 
cijfers gegeven kan worden en dat de 
“specialisten” meer tijd hebben om vragen voor 
te bereiden zodat de ALV vlotter kan verlopen. 
Het bestuur neemt deze opmerking mee. 
Vraag: Breng aub goed in beeld wat de waarde 
van KBO Brabant voor ons is. Bestuur zegt toe 
dat voor de volgende ALV te zullen agenderen. 
Vraag: Kunnen wij volksdansen opzetten? 
Bestuur dit mee in de totaalplanning, zoals 
verwoord onder agendapunt 8. 

12. Sluiting formele vergadering 
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun 
aanwezigheid en inbreng en sluit de 
vergadering met de warme aanbeveling om 
vooral te blijven voor het optreden van Marco 
Geboers. 

 

 



Jaaroverzicht, zoals uitgesproken door de 

voorzitter aan het begin van de ALV van 15 

februari 2024. 

 

We kijken terug op een jaar, waarin veel 

gebeurde. We stelden in de ALV van april een 

nieuwe strategie vast, waarin we er voor kozen 

om niet alleen actief te zijn voor de eigen leden, 

maar voor alle senioren. We kozen er ook voor 

om actief de samenwerking te zoeken met 

andere verenigingen. Zo organiseerden we een 

tweetal activiteiten samen met het Vrouwen 

Netwerk Goirle en zullen we dat in het komende 

verenigingsjaar weer doen.  En samen met de 

Zonnebloem organiseren we op 5 april een 

uitvoering van “De gouden mix”. We kozen voor 

een nieuw naam en een nieuwe ondertiteling, 

die leidend zou moeten zijn voor ons beleid 

“Samen goed oud worden”. Doordat we zoveel 

in de media waren, is de nieuwe naam al 

redelijk goed ingeburgerd. We kozen voor een 

open  vereniging en lieten de katholieke 

identiteit los. Ook intern kozen we voor een 

open vereniging en dat leidde tot discussies 

met sommige delen van onze vereniging. Ik 

heb er vertrouwen in dat dat wordt opgelost. Er 

waren heel veel - vaak zeer drukbezochte - 

activiteiten: lezingen, cursussen en excursies. 

Doordat de organisatie daarvan vanuit 

verschillende delen van de vereniging 

plaatsvond, meent het bestuur dat enige 

coördinatie goed zou zijn. Het bestuur heeft 

daarom gekozen voor een 

programmacommissie uit het bestuur. 

Voor de belangenbehartiging hebben we 

gekozen voor een themagerichte benadering. 

“Toekomstig wonen” en “toekomstige zorg” 

waren de centrale thema’s, waarmee we de 

Goirlese senioren bewust probeerden te maken 

van de vele ontwikkelingen die op ze af komen. 

 

 

 

 

 

 Ook voor het komende seizoen wordt gewerkt 

aan een nieuw centraal leidend thema: 

Veiligheid.  

Samen met Sb-Riel spraken we over deze 

thema’s ook met het gemeentebestuur en 

brachten we onze visie in op de toekomstige 

woon-zorgvisie op basis van een enquête onder 

de leden. Voor deze 

belangenbehartigingsactiviteiten wisten we veel 

externe subsidies binnen te halen, waardoor we 

deze lezingen gratis voor iedereen konden 

aanbieden. 

We hebben grote subsidies binnengehaald uit 

de GALA-gelden voor een onderzoek naar de 

mogelijkheden die de vereniging kan bieden om 

meer voor elkaar te zorgen, nu professionele 

hulp steeds schaarser is. Daarnaast namen we 

het initiatief om sporten te bevorderen. Van het 

eerste las u in de laatste Nieuwsbrief. De 

evaluatie van het sportgebeuren wordt nu 

geschreven en binnen kort aangeboden aan het 

college. U leest daarover in een van de 

volgende  Nieuwsbrieven. 

We vernieuwden onze website en onze 

communicatievormen. De maandelijkse 

nieuwsbrief werd vervangen door een 

wekelijkse nieuwsbrief, die onze leden op 

dinsdagavond ontvangen en die vanaf 

woensdag wordt gepubliceerd in het GB. Met 

veel dank aan onze sponsoren. En een 

bijzonder woord van dank ook aan Conny 

Gravers voor het  vele werk wat zij hiervoor 

verzet. 

Vanuit de portefeuille ‘dienstverlening’ werd 

veel zorg en aandacht besteed aan de verdere 

ontwikkeling van onze dienstverlening via 

OCO’s en VOA’s. 

Er wordt gewerkt aan een nieuwe vorm van 

dienstverlening: de wooncoaches. En naar 



aanleiding van het GALA-onderzoek worden 

binnenkort nieuwe stappen gezet . 

De vele activiteiten en de grotere zichtbaarheid 

hebben ook bijgedragen aan een forse groei 

van het aantal leden. In 2023 kregen we bijna 

200 nieuw leden en vanmorgen stond de teller 

voor dit jaar al op  45 nieuwe leden. 

We werkten hard aan de totstandkoming van 

een eigen seniorenhome. Dat had aardig wat 

bestuurlijke hindernissen te overwinnen, maar 

het ziet er naar uit dat we 11 maart de officiële 

opening gaan beleven van de Marmot. STEM 

fonds, VSB-fonds en RCOAK-Fonds voor een 

menswaardig bestaan, brachten 23000 euro bij 

elkaar om de exploitatie voor de eerste twee 

jaar mogelijk te maken. Daarna moeten we al 

dan niet uitzien naar een definitieve oplossing. 

Een particulier en diverse Goirlese bedrijven 

droegen bij aan de inrichting. En Ine Sieben wil 

ik van harte danken voor haar grote inzet. 

“We zijn van een boemel overgestapt op een 

TGV”: zo vatte een van de bestuursleden het 

afgelopen jaar treffend samen. Dat heeft een 

grote druk gelegd op het bestuur en op de vele 

vrijwilligers.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Die versnelling vonden we nodig, maar het is 

nu tijd om te consolideren en om datgene wat 

we hebben beter te laten functioneren. Dit jaar 

dus geen grote nieuwe plannen, maar verder 

bouwen aan wat we hebben gezaaid.  

Ik dank mijn collega-bestuursleden zeer voor 

hun grote inzet. En dat geldt ook voor de vele 

vrijwilligers. Zonder die inzet zou een 

vereniging als de onze niet kunnen bestaan. 

Volgend jaar bestaat onze vereniging 75 jaar. 

Het bestuur werkt aan een programma, 

waarvoor ze binnenkort een beroep zullen doen 

op vrijwilligers om onderdelen van het 

feestprogramma mee vorm en inhoud te geven.  

Vaststaat nu al een feestelijk concert door onze 

harmonie met zangeres Nancy Verschuuren op 

zondagmiddag 30 maart. 

 

Namens het bestuur  

Wil van der Kruijs. 

 


